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Letošní rok byl více zaměřen na pomoc lidem a dětem bez 

domova. Od  února probíhaly častější pobyty dětí a s tím bylo 

potřeba více dobrovolníků, kterými jsou ze dvou třetin  lidé z ulice. 

Rádi k nám chodí pomáhat, protože ten pocit, že je někdo 

potřebuje,se nedá nahradit ničím. Podařilo se také vyřídit vstup do 

komunity Cenacolo v Polsku pro šestnáctého sirotka, nad kterým 

jsme měli patronát od jeho dvanácti let. V červnu se uskutečnil 

dětský den nazvaný ,,Buchtový´´, kdy maminky s dítětem poslaly 

také buchtu. I když trochu poprchávalo,nálada byla výborná. 

1.1.2011 zahájila provoz ubytovna Na dobré cestě, kde máme k 

dispozici pokoje pro návstěvy dětí. V červenci přijely děti z 

dětského domova Prostějov a měly u nás týdenní stanový tábor. 

Užily si pěkné počasí, jízdy na koních a výlety do širokého okolí. 

Od dubna do října jezdily děti se zdravotním omezením ze 

speciální školy v Šumperku na cvičení paravoltiže a hyppoterapie. 

Velký úspěch u dětí mají vždy pejsci, malé čivavy,a tak i dítě na 

invalidním vozíku si je může chovat. Potom je těžké loučení, ale o 

to víc se těší na příští návštěvu. Dostali jsme do užívání rybník bez 

vody a jeho zprovoznění bylo náročné a bez pomoci dobrovolníků 

zcela nemožné, ale podařilo se bohudíky a máme rybník napuštěn. 

V roce 2012 zbývají udělat terénní úpravy kolem rybníka a 

chceme nasadit ryby a také kačeny. Vznikne další zajímavé 

zpestření činnosti pro děti, které je budou chodit krmit. I posezení 

na břehu u ohně bude krásné. Mohu letoční rok zhodnotit jako 

velmi dobrý,i když finančních prostředků bylo méně. Přesto tímto 

všem,kdo nám pomohli,vzkazuji ,,velké bohudíky z dobré cesty´´. 

 

Ředitel Na dobré cestě 
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